
 
 
 
 
 
Van de Bestuurstafel. 
 
Het was een lange vergaderdag omdat, naast de reguliere bestuursvergadering ’s middags, er ’s 
avonds een periodieke vergadering was met de regio bestuurders. 
 
De middag vergadering stond in het teken van de begroting 2007 en een presentatie over de vraag 
hoe je de bestuurlijke vernieuwing vorm kunt geven. De presentatie werd verzorgd door Hendrik 
Visser en Dedan Schmidt, beide werkzaam bij Berenschot. Voor de NBF zal dit geen financiële 
consequenties hebben. 
 
In het verlengde van het bovenstaande hebben we met beide consultants gesproken over de 
invulling van het middaggedeelte van de ALV in samenhang met de visieontwikkeling die ze verder 
zullen uitwerken.  
 
Verder hebben we als bestuur een aantal zaken besproken die via de mail naar het bestuur zijn 
gestuurd waar snel een vervolg actie van of door het bestuur gewenst is.  

- een zakelijk conflict tussen twee personen die door een sympathisant van de ene partij is 
verbreed naar een speeldag met als gevolg dat de andere partij werd uitgesloten van 
deelneming aan de wedstrijd. 

- Een verzoek om dispensatie voor het volgen van de cursus wedstrijdleider  
 
Een voorstel om een drietal toernooien via een open inschrijving te gunnen aan een 
bowlingondernemer. Uiteraard binnen een reeks voorwaarden die wij als bestuur hebben gesteld.  
 
Het bestuur zal bij het presidium van de WTBA en ETBF een voorstel neerleggen om de 
inschrijvingsgelden (entry fees) voor deelnemende teams aan internationale toernooien te 
verhogen. Dit is nodig omdat de subsidies voor het houden van internationale toernooien in 
Nederland steeds meer worden afgebouwd. 
 
De begroting voor 2007 zal naar het zich laat aanzien niet verschoond kunnen blijven van 
maatregelen die een gevolg zijn van duidelijke keuzes die door de ALV bekrachtigd zullen moeten 
worden. Een belangrijk gegeven is dat wij hebben vastgesteld dat de ‘bodem’ is bereikt en er niet 
meer bezuinigd kan worden. Een ander feit is dat het vastgestelde activiteitenplan 2004 – 2008 
met de huidige middelen, zeker voor de nog lopende twee jaar niet in volle omvang kan worden 
uitgevoerd vanwege geldgebrek.  
 
De vergadering met de regiobestuurders, voor beide partijen was het de eerste keer dat wij elkaar 
in deze setting troffen, voltrok zich in een open en ontspannen sfeer. 
Acht van de negen regio’s waren aanwezig en hebben hun bijdrage geleverd aan het goede 
verloop van de bijeenkomst. Uitgebreid hebben wij gesproken over de voorbereiding van de ALV, 
een andere opzet van de ALV, de rol van de consultants van Berenschot bij de visieontwikkeling in 
het kader van de bestuurlijke vernieuwing. Verder hebben we gediscussieerd over de drie passen, 
goud zilver en brons.  
     
Namens het bestuur  
 
Paul Vasseur 
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